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- Dyskusja nad projektem stanowiska w sprawie planów 

ograniczenia prowadzenia gospodarki leśnej 

przygotowywanych przez Ministerstwo Klimatu i 

Środowiska. 

- Przygotowanie tematów na następne posiedzenie Rady 

dotyczące ochrony zdrowia i polityki rynku pracy.  

 

 

 

- Podczas posiedzenia członkowie Rady zaakceptowali większością głosów apel 

poparcia w sprawie nadania nazwy ulicy prof. Tadeusza Koszarowskiego, przy której 

będzie się mieściło Dolnośląskie Centrum Onkologii, Pulmonologii i Hematologii. 

Apel na wniosek dyrekcji DCOPiH ma zostać skierowany do radnych miejskich. 

Tadeusz Tomasz Koszarowski lekarz, chirurg i onkolog, profesor nauk medycznych. 

Określany twórcą polskiej chirurgii onkologicznej i autorem terminu onkologia w 

polskiej medycynie. 

 

- Po dyskusji na temat Stanowiska WRDS WD w sprawie: planów ograniczenia 

prowadzenia gospodarki leśnej przygotowywanych przez Ministerstwo Klimatu i 

Środowiska, członkowie WRDS WD ustalili, że ww. stanowisko zostanie 

ograniczone do akapitu zawierającego apel o podjęcie merytorycznej dyskusji 

dotyczącej planowanych zmian w prowadzeniu gospodarki leśnej na terytorium RP 

bez uzasadnienia zawierającego dane przekazane przez Lasy Państwowe, gdyż 

członkowie WRDS WD nie byli w stanie ich zweryfikować. Natomiast 

zaproponowali uzupełnić stanowisko o zapis o ograniczeniu eksportu polskiego 

nieprzetworzonego drewna, aby chronić rynek polskich producentów mebli.  

 

- Ustalono także temat następnego posiedzenia WRDS WD, które zostało 

zaplanowane na listopad br. Będzie dotyczył on sytuacji szpitali powiatowych w 

kontekście diagnozy potrzeb medycznych w danym regionie. Ustalono także listę 

gości, którzy zostaną poproszeni o udział w spotkaniu. 

 

Posiedzenia Prezydium WRDS 

paxdziernik 2024 
  

9.10.2024    

 

Bieżąca informacja na temat inwestycji Dolnośląskie 

 

- Dyrektor Naczelny DCOPiH oraz Z-ca Dyrektora ds. rozwoju DCOPiH 

przedstawili najnowsze informacje związane z budową szpitala DCOPiH, a także 



Centrum Onkologii, Pulmonologii i Hematologii oraz 

nowoczesnych terapiach w leczeniu onkologicznym. 

Informacja na temat skutków powodzi na Dolnym Śląsku 

oraz planów likwidacji szkód i wsparcia 

poszkodowanych w wyniku kataklizmu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

dane dotyczące finansowania procedur onkologicznych na Dolnym Śląsku. Opisali 

też najnowocześniejsze terapie w leczeniu onkologicznym, które przy odpowiednim 

finansowaniu mogłyby być stosowane na Dolnym Śląsku. W związku z planowaną 

inwestycją pojawiła się też kwestia nazwania ulicy, przy której będzie działał 

szpital. Ustalono, że WRDS WD poprze pomysł dyrekcji DCOPiH, aby tę ulicę 

nazwać imieniem najwybitniejszego polskiego onkologa – prof. Tadeusza Tomasza 

Koszarowskiego. 

  

- Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Dolnośląskiego 

Urzędu Wojewódzkiego oraz z-ca kierownika Oddziału Ochrony Ludności i 

Logistyki przedstawili działania Wojewody Dolnośląskiego związane z likwidacją 

szkód i wsparcia poszkodowanych przez powódź na Dolnym Śląsku. O działaniach 

Samorządu Województwa Dolnośląskiego i sfinansowania pomocy powodzianom z 

budżetu SW mówił Sekretarz Województwa Dolnośląskiego.  

 

- Ponadto ustalono, że projekt stanowiska WRDS WD w sprawie: ograniczenia 

prowadzenia gospodarki leśnej oraz planom dalszych wyłączeń przygotowywanych 

przez Ministerstwo Klimatu i Środowiska zostanie poddany pod dyskusję na 

plenarnym posiedzeniu Rady w Karpaczu. 

- Ustalono także, że następne posiedzenie Rady w listopadzie br. zostanie w całości 

poświęcone wybranym problemom ochrony zdrowia.  

- Wstępnie zgłoszony został także problem związany z sytuacją polskich 

przedsiębiorstw, problemów związanych ze zwolnieniami pracowników w wyniku 

restrukturyzacji. 

  

- Członkowie Prezydium zaproponowali także zainicjowanie procesu legislacyjnego 

dotyczącego stanów nadzwyczajnych, klęsk żywiołowych etc., aby wyeliminować 

nieprawidłowości związane z dostarczaniem pomocy osobom poszkodowanym. 

 

 


